



## **Bang (Steve) Lin**

*Beijing, Hong Kong, Han Kun LLP \_ NY*

---

+86 10 8524 5826  
steve.lin@hankunlaw.com

### **PRACTICE AREAS**

- Mergers and acquisitions
- Capital markets
- General corporate
- Private equity and venture capital

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Mr. Lin focuses his practice on capital markets, mergers and acquisitions, private equity and venture capital and other general corporate matters, especially on full service legal advice to clients in capital markets in complex legal matters, including initial public offerings in the United States and Hong Kong, and SPAC-related transactions. He has extensive experience in the PRC TMT (technology, media and telecommunications) and new economy spaces, as well as in other sectors such as education, fintech, e-commerce, healthcare, biomedical and renewable energy. Mr. Lin also advises listed companies on a variety of compliance and corporate governance matters, as well as growing companies in pre-IPO matters such as financing, corporate structuring, and option plans and shareholder relationships. Prior to joining Han Kun Law Offices, Mr. Lin was a partner at Kirkland & Ellis International LLP.

### **EDUCATION**

Columbia Law School, J.D., 2008; Dartmouth College, A.B., Economics, 2004.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the New York State Bar

### **HONORS AND AWARDS**

In 2024, IFLR1000 named Mr. Lin as a Highly Regarded Lawyer for capital markets. Asian Legal Business recognized Steve as one of "China Top 15 TMT Lawyers" in 2021. Mr. Lin was also listed in China Business Law Journal's "China's Elite 100 Lawyers / A-List Lawyers" in 2020, and in Asian Legal Business's "Top 15 Rising Lawyers" in 2015 and 2018.

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 林邦

北京、香港、Han Kun LLP \_ 纽约

---

+86 10 8524 5826  
steve.lin@hankunlaw.com

### 业务领域

- 兼并和收购
- 资本市场
- 一般公司事务
- 私募股权和风险投资

### 工作经历

林邦律师专注于资本市场、兼并和收购、私募股权和风险投资及其他一般公司事务，尤其在资本市场为客户提供全方位的复杂法律服务，包括美股上市，港股上市和特殊目的收购公司（SPAC）相关交易。林律师在中国 TMT（电信、媒体及互联网）以及新经济领域有丰富的经验，金融科技，电子商务，教育，可再生能源，及医疗健康，同样参与过大量案例。林律师还就各类合规及公司治理事宜向上市公司提供法律服务，并就上市前融资、公司结构、期权计划和股东关系等事宜向企业提供法律服务。林律师在加入汉坤律师事务所之前，于美国凯易律师事务所（Kirkland & Ellis）担任合伙人。

### 教育背景

美国哥伦比亚大学法学院，法学博士学位，2008 年；美国达特茅斯学院，经济学学士学位，2004 年。

### 执业资格

美国纽约州律师执业资格

### 荣誉与奖项

2024 年，《国际金融法律评论》将林律师评为资本市场“备受推崇律师”。2021 年，《亚洲法律杂志》（Asian Legal Business）将林律师评为“15 佳中国 TMT 律师”，这是目前 TMT 领域法律服务的最高奖项。2020 年，林律师入选《商法》（China Business Law Journal）“法律精英（A-List）：百位中国业务优秀律师”名册。2015 年和 2018 年，林律师均被 ALB 评为“中国新星律师”。

### 工作语言

中文、英文